
1 

 

 

Zápis č. 1/2014 
 

z ustavujícího veřejného zasedání Zastupitelstva města Kostelec nad Orlicí, konaného 
v pondělí dne 10.11.2014 v sálu SK Rabštejn v Kostelci nad Orlicí. 

 
Přítomni: 21 – Alt, Bartoš, Drahorád, Forchová, Furdová, Jasník, Jelínková, Kameník, Kinský, Krejsa, Kytlík, Langr, Lerch, 

Mlatečková, Mottl, Musil, Šeda, Šlaj, Zakouřilová, Žid, Žižková 
 
Omluven: 0 
Neomluven: 0 

 
(prezenční listina je součástí zápisu) 

 

ZASEDÁNÍ 
 
Zastupitelstva města Kostelce nad Orlicí zahájil v 18:00 hodin nejstarší člen nového zastupitelstva 
města pan Rudolf Kameník (dále jako „předsedající“), který byl pověřen vedením zasedání na 
základě § 91 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb. o obcích, jako člen zastupitelstva města do doby zvolení 
starosty města. Pozdravil všechny přítomné a konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina členů 
zastupitelstva města a zasedání je tedy usnášeníschopné. Jednání bylo řádně a včas svoláno 
dosavadním starostou a jeho konání bylo dostatečným způsobem zveřejněno. 
 

Předsedající upozornil přítomné, že dle jednacího řádu je z jednání pořizován zvukový záznam, který 
slouží pro vyhotovení zápisu a následně je umístěn spolu se zápisem na stránkách města. Z tohoto 
důvodu je nutné, aby zastupitelé mluvili postupně a do mikrofonu, aby byla zveřejňovaná zvuková 
nahrávka co nejkvalitnější. Zároveň budou při hlasování nahlas jmenováni zastupitelé jmény pro 
průkaznost a ověření hlasování.  
  
Zapisovatelkou byla jmenována paní Ivana Hrabinová. 
 
Předsedající navrhl jako ověřovatele zápisu jmenovat:  
pana Tomáše Alta 
paní Bc. Petru Zakouřilovou 
 

Dotazy: žádné 
 
Pro: 21 – Alt, Bartoš, Drahorád, Forchová, Furdová, Jasník, Jelínková, Kameník, Kinský, Krejsa, Kytlík, Langr, Lerch, 

Mlatečková, Mottl, Musil, Šeda, Šlaj, Zakouřilová, Žid, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

 

Ověřovatelé zápisu byli schváleni.  

 
 
Předsedající v souladu s § 69 odst. 2 zákona č. 128/2000 Sb. o obcích vyzval přítomné členy 
zastupitelstva ke složení slibu.  
 
Předsedající požádal všechny přítomné, aby povstali.  
 
Předsedající přečetl slib stanovený v § 69 odst. 2 zákona č. 128/2000 Sb. o obcích ve znění „Slibuji 
věrnost České republice. Slibuji na svou čest a svědomí, že svoji funkci budu vykonávat svědomitě, 
v zájmu města a jeho občanů a řídit se Ústavou a zákony České republiky“ a jmenovitě (v abecedním 
pořádku) vyzval přítomné členy zastupitelstva ke složení slibu pronesením slova „slibuji“ a podpisem 
na připraveném archu (listina je součástí zápisu).  
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Předsedající: Oproti vyvěšenému programu navrhuji zařadit do programu dnešního zasedání 
zastupitelstva města bod vedený pod č. 4 - Smlouva o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního 
prostředí ČR, a to z důvodu přijetí dotace.  
 
Přistoupíme nyní ke schválení následujícího programu: 

 
Návrh programu zasedání: 

   
1) Volba starosty a místostarosty a dalších členů rady města 
a) Jmenování volební a návrhové komise 
b) Stanovení počtu členů rady města 
c) Určení počtu místostarostů 
d) Určení, které funkce budou členové zastupitelstva vykonávat jako dlouhodobě uvolnění 
e) Určení způsobu volby starosty a místostarosty a ostatních členů rady města 
f)  Volba starosty 
g) Volba místostarosty 
h) Volba ostatních členů rady města 
 
2) Zřízení finančního a kontrolního výboru 
a) Určení počtu členů finančního a kontrolního výboru 
b) Volba předsedy finančního výboru 
c) Volba předsedy kontrolního výboru 
d) Volba členů finančního výboru 
e) Volba členů kontrolního výboru 
 
3) Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí neuvolněných členů zastupitelstva města 
 
4) Smlouva o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního prostředí ČR 
 

Dotazy: žádné 
 
 
Pro: 21 – Alt, Bartoš, Drahorád, Forchová, Furdová, Jasník, Jelínková, Kameník, Kinský, Krejsa, Kytlík, Langr, Lerch, 

Mlatečková, Mottl, Musil, Šeda, Šlaj, Zakouřilová, Žid, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

 
Program byl přijat. 
 

 

1) Volba starosty a místostarosty a dalších členů rady města 
 
a) Jmenování volební a návrhové komise 
 
Předsedající: Je zapotřebí schválit návrhovou a volební komisi, čímž obě mohou být složením členů 
identické. Návrhová komise plní funkci přípravy formulace návrhů usnesení ke schválení. Úkolem 
volební komise je dohled na průběh hlasování, a to především v případě, pokud bude schválen tajný 
způsob hlasování. Volba návrhové a volební komise byla navržena ve složení:  
pan Vilém Drahorád - předseda 
paní Ing. Lenka Forchová - člen 
pan Bedřich Jasník – člen 
 
Dotazy: žádné 
 
 

Další návrhy: žádné 
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ZM schvaluje návrhovou a volební komisi ve složení pan Vilém Drahorád jako předseda, 
paní Ing. Lenka Forchová a pan Bedřich Jasník jako členové. 
 
 
Pro: 18 – Alt, Bartoš, Furdová, Jelínková, Kameník, Kinský, Krejsa, Kytlík, Langr, Lerch, Mlatečková, Mottl, Musil, Šeda, Šlaj, 

Zakouřilová, Žid, Žižková  
Proti: 0 
Zdržel se: 3 – Drahorád, Forchová, Jasník  

Usnesení bylo schváleno. 

 
Předsedající: Návrhová a volební komise je zvolena. Prosím její členy, aby zaujali své místo. Dále o 
pozorné sledování dnešního zasedání, zapracování podstatných připomínek do návrhu na usnesení a 
průběh hlasování.  

 
 

b) Stanovení počtu členů rady města 

Předsedající: Zastupitelstvo města dne 28.4.2014 schválilo počet členů zastupitelstva města na 
volební období 2014 – 2018 v počtu 21 členů. § 99 odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb. o obcích určuje, že 
počet členů rady obce je lichý a činí nejméně 5 a nejvýše 11 členů, přičemž nesmí přesahovat jednu 
třetinu počtu zastupitelstva obce. V případě naší rady města je možné stanovit 5 nebo 7 členů. 
Vzhledem k tomu, že vždy byla rada města 7 členná, návrh je nadále pokračovat ve stejném počtu 
členů. Navrhuji, aby zastupitelstvo města v souladu s § 84 odst. 2 písm. m) zákona č. 128/2000 Sb. o 
obcích stanovilo počet členů rady města na 7. 
 
Dotazy: žádné 
 

 

Další návrhy: žádné 
 

 
ZM stanovuje v souladu s § 84 odst. 2 písm. m) zákona č. 128/2000 Sb. o obcích počet 
členů rady města na 7. 
 
Pro: 21 – Alt, Bartoš, Drahorád, Forchová, Furdová, Jasník, Jelínková, Kameník, Kinský, Krejsa, Kytlík, Langr, Lerch, 

Mlatečková, Mottl, Musil, Šeda, Šlaj, Zakouřilová, Žid, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

 

c) Určení počtu místostarostů 

Předsedající: Požádám nyní členy zastupitelstva, aby předložili své návrhy na určení počtu 
místostarostů.  
 
Dotazy: žádné 
 
Další návrhy:  
 

pí Jelínková: Navrhuji určit dva místostarosty na toto volební období. 
 
Ing. Lerch: Domnívám se, že to není správný krok dopředu. My jsme tady před čtyřmi lety zrušili 
neuvolněného místostarostu, a pokud přikročíme k volbě neuvolněného místostarosty, tak to bude 
znamenat pro obec náklady zhruba 420.000 Kč jenom na mzdových prostředcích a odvodech. Já se 
domnívám, že je to vyhazování peněz z okna. My jsme těmto věcem zamezili, s tím jsou spojené 
samozřejmě další náklady, které jsou spojené s úřadem, tzn. kancelář, vybavení IT technikou, mobil, 
připojení na internet. Je to zhruba půl milionu za rok. Za ty čtyři roky tzn. zhruba 2 miliony, které vůbec 
nemusíme z rozpočtu města vydávat. Podívejte se do Rychnova, kde naopak ustoupili z počtu dvou 
uvolněných místostarostů. Rychnov, který je dvakrát větší než Kostelec, tak má dneska jednoho 
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uvolněného místostarostu. Vidíte, že obec, která má dvojnásobný počet obyvatel, jde rozumným 
směrem. Já v tom nevidím pro město žádný přínos. Navrhuji jednoho místostarostu.  
 
Předsedající: Máme zde jeden protinávrh na jednoho místostarostu. Budeme hlasovat o protinávrhu. 
 
 

ZM schvaluje v souladu s § 104 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb. o obcích zvolení jednoho 
místostarosty. 
 
Pro: 10 - Bartoš, Drahorád, Furdová, Krejsa, Lerch, Mottl, Šlaj, Zakouřilová, Žid, Žižková 
Proti: 11 - Alt, Forchová,  Jasník, Jelínková, Kameník, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, Musil, Šeda 
Zdržel se: 0 

Usnesení nebylo schváleno. 

 
 

ZM schvaluje v souladu s § 104 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb. o obcích zvolení dvou 
místostarostů. 
 
Pro: 11 - Alt, Forchová,  Jasník, Jelínková, Kameník, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, Musil, Šeda  
Proti: 10 - Bartoš, Drahorád, Furdová, Krejsa, Lerch, Mottl, Šlaj, Zakouřilová, Žid, Žižková 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 
 

d) Určení, které funkce budou členové zastupitelstva vykonávat jako dlouhodobě 

uvolnění  

Předsedající: Navrhuji, aby funkce starosty a jednoho místostarosty města byli vykonávány jako 
uvolněné a jedna funkce místostarosty města bude člen zastupitelstva neuvolněn. 
 
Dotazy: žádný 
 

Další návrhy: žádný 
 

 
ZM určuje v souladu s § 84 odst. 2 písm. k) zákona č. 128/2000 Sb. o obcích, že pro výkon 
funkce starosty a jednoho místostarosty města budou členové zastupitelstva dlouhodobě 
uvolněni a druhá funkce místostarosty města bude člen zastupitelstva neuvolněn. 
 
Pro: 14 - Alt, Forchová, Jasník, Jelínková, Kameník, Kinský, Krejsa, Kytlík, Langr, Mlatečková, Mottl, Musil, Šeda, Zakouřilová 
Proti: 6 - Bartoš, Drahorád, Furdová, Lerch, Šlaj, Žid   
Zdržel se: 1 - Žižková 

Usnesení bylo schváleno. 
 

 

e) Určení způsobu volby starosty a místostarosty a ostatních členů rady města 

Předsedající: Nestanoví-li zastupitelstvo jinak, probíhá volba starosty, místostarostů a členů rady 
města veřejným hlasováním. Změnu hlasování musí schválit zastupitelstvo. V případě tajné volby 
budou hlasy jednotlivými členy zastupitelstva odevzdány do připravené hlasovací urny, následně 
budou návrhovou a volební komisí sčítány a případným členům zastupitelstva bude umožněno 
výsledek sčítání zkontrolovat. Prosím členy zastupitelstva k přednesení svých návrhů na způsob 
hlasování.     
 
Dotazy: žádné 
 
Další návrhy:  
 
p. Alt: Navrhuji, aby volba starosty, uvolněného místostarosty, neuvolněného místostarosty a 
ostatních členů rady města byla tajná, neveřejná.  
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Předsedající: Žádám návrhovou komisi o přečtení návrhu na usnesení.  
 
p. Jasník: ZM schvaluje tajný způsob volby starosty, místostarostů a členů rady města postupem 
uvedeným předsedajícím. 
 
Bc. Šlaj: Domnívám se, že takto naformulované usnesení je vadné, protože vy jste ho neformuloval, 
formuloval ho pan Tomáš Alt, čili není správně naformulované.  
 
Předsedající: Mohu požádat pana Šlaje, aby přednesl návrh. 
 
Bc. Šlaj: Protože, když je to návrh na usnesení, tak, jak to naformuloval pan předsedající, tak to by 
tam být nemělo, protože ten návrh podával pan Tomáš Alt.  
 
Předsedající: Požádám návrhovou komisi, aby přednesla návrh na usnesení.  
 

 
ZM schvaluje tajný způsob volby starosty, místostarostů a členů rady města.  
 
Pro: 19 - Alt, Bartoš, Drahorád, Forchová, Furdová, Jasník, Jelínková, Kameník, Kinský, Kytlík, Langr, Lerch, Mlatečková, Musil, 

Šeda, Šlaj, Zakouřilová, Žid, Žižková 
Proti: 1 - Mottl 
Zdržel se: 1 - Krejsa 

Usnesení bylo schváleno. 

 
 

f) Volba starosty 

Předsedající: Předchozím bodem byl schválen tajný způsob hlasování o volbě starosty města. 
Požádal bych nyní členy zastupitelstva města, aby přednesli návrhy na funkci starosty města. 
Starostou města bude zvolen zastupitel, který získá nejvyšší počet hlasů, nejméně však 11.  
 
Dotazy: žádné 
 
Další návrhy:  
 
Ing. Šeda: Navrhuji, aby se starostou města stal, resp. kandidoval pan František Kinský. 
 
Ing. Lerch: Navrhuji na starostu města jako kandidáta pana Ing. Jiřího Bartoše. 
 
Předsedající: Budeme tedy volit mezi kandidáty panem Ing. Jiřím Bartošem a panem Františkem 
Kinským.  
 
p. Drahorád: Seznámím Vás s tím, jak bude probíhat tajná volba. Tajná volba probíhá pomocí 
hlasovacích lístků, které obdrží každý ze zastupitelů. Vyplnění hlasovacího lístku proběhne za plentou, 
kam budou zastupitelé chodit jednotlivě, a to v abecedním pořadí. Na tento lístek napíše zastupitel 
jméno kandidáta, kterého chce zvolit, v případě zdržení se hlasování napíše „zdržuji se“, nebo ho 
nevyplní a odevzdá ho prázdný. Hlasovací lístek vložíte do obálky označené razítkem města a vhodíte 
ho do volební urny. Poté bude hlasování ukončeno. Návrhovou a volební komisí proběhne sečtení 
hlasů, jejíž předseda následně seznámí přítomné s výsledkem volby. 
 
Předsedající: Nyní zastupitele požádám o provedení volby, a to prvním, panem Tomášem Altem. 
Dále prosím o dodržení postupu tajné volby předloženým předsedou návrhové a volební komise.  
 
 
Proběhla tajná volba starosty. 
 
 
Předsedající: Požádám nyní předsedu návrhové a volební komise pana Viléma Drahoráda, aby nás 
seznámil s výsledkem tajné volby starosty města a počtem hlasů.   
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ZM volí v souladu s § 84 odst. 2, písm. m) zákona č. 128/2000 Sb. o obcích starostou města 
pana Františka Kinského. 
 
Usnesení bylo schváleno. 

 
p. Drahorád:  Pro pana Kinského hlasovalo 13 zastupitelů, pro pana Bartoše 7. 1 zastupitel se zdržel. 
 
 
Předsedající:  Vážený pane starosto, dovolte mi, abych Vám poblahopřál k Vašemu zvolení a popřál 
Vám mnoho úspěchů ve Vaší práci. Zároveň Vám předávám řízení další části zasedání zastupitelstva 
města. 
 
Projev starosty města pana Františka Kinského 
Nechci Vás zdržovat dlouhými projevy. Jak slyšíte, trošku se mi chvěje hlas. Nevím, jestli to je 
z rozčílení, z dojetí, z radosti, nebo z určitých velkých obav, co mne od teď čeká po dobu čtyř let. 
Nejdříve mi dovolte, abych poděkoval panu Ing. Jiřímu Bartošovi a panu Ing. Luboši Lerchovi za tu 
práci, kterou dělali čtyři roky přede mnou. Pokusím se na tu práci navázat a vše, co je rozděláno 
dotáhnout ke zdárnému konci a pak teprve přijde čas, kdy budu moci ukázat, jestli s tím vedením, 
které bude zvoleno, jestli budeme umět postoupit dál. Přál bych si sám za sebe a hlavně za Vás, aby 
ten starosta, kterého zvolilo zastupitelstvo, které jste zvolili vy, občané Kostelce, pracovalo tak dobře, 
jako pracovala zastupitelství přede mnou a starostové přede mnou. Já vím, je to velmi těžké, aby vše, 
co člověk chce udělat, se líbilo každému jednomu občanu v Kostelci, protože zájmy jsou různé, zrovna 
tak, jako jsou různí lidé. Ale takový jeden z úkolů, který bych chtěl před sebe položit si jako první, je 
dávat věci dohromady a ne věci rozdělovat. Takže poprosím tímto zastupitele o pomoc, poprosím 
tímto občany Kostelce o shovívavost a za čtyři roky, až se tady sejdeme, protože věřím, že se za čtyři 
roky opět sejdeme v tak velkém počtu, a pak mi budete moci jako odstupujícímu starostovi to nandat. 
Ale do té doby buďte tak hodní, mám Vás rád, mějte mne také rádi.    
 
 

g) Volba místostarosty 

p. Kinský: Jak již bylo schváleno, volba uvolněného místostarosty bude také tajná, jak jsme si 
schválili předtím. Poprosím nyní dámy a pány zastupitele o předložení návrhů na funkci uvolněného 
místostarosty.  
 
Dotazy:  
 
Další návrhy:  
 
pí Mlatečková: Navrhuji pana Ing. Tomáše Langra. 
 
Ing. Lerch: Jako kandidáta proti panu Langrovi navrhuji Ing. Jiřího Bartoše. 
 
p. Kinský: V tuto chvíli máme dva návrhy. Pana Ing. Bartoše a pana Ing. Langra. Poprosím předsedu 
návrhové a volební komise, aby nám sdělil, jakým způsobem bude pokračovat volba.          
 
p. Drahorád: Volba bude probíhat stejným způsobem jako volba starosty. 
 
p. Kinský: Podle abecedního seznamu budu jednotlivé zastupitel vyzývat a ti následně stejným 
způsobem napsáním jména na lístek a vložením do volební urny rozhodnou o tom, kdo bude 
uvolněným místostarostou. Jako prvního poprosím pana Tomáše Alta.  
 
 
Proběhla tajná volba uvolněného místostarosty. 
 
 
p. Kinský: Požádám nyní předsedu návrhové a volební komise pana Viléma Drahoráda, aby nás 
seznámil s výsledkem tajné volby na funkci uvolněného místostarosty města a počtem příslušných 
udělených hlasů.   
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ZM volí v souladu s § 84 odst. 2, písm. m) zákona č. 128/2000 Sb. o obcích uvolněným 
místostarostou města pana Ing. Tomáše Langra. 
 
Usnesení bylo schváleno. 

 
p. Drahorád: Pro pana Langra hlasovalo 11 zastupitelů, pro pana Bartoše 10 zastupitelů.  
 
 
p. Kinský: Poprosím pana Langra, kdyby byl tak laskav a přisedl a přišel mne lehce podepřít, abych 
tady nebyl tak sám.  
V průběhu předchozího hlasování jsme si odsouhlasili, že kromě jednoho uvolněného místostarosty 
bude ve vedení města Kostelce nad Orlicí ustanovena funkce i místostarosty neuvolněného. Pokud 
budou návrhy, aby zastupitelé přednesli jmenný návrh na pozici neuvolněného místostarosty.  
 
Dotazy: žádné 
 
Další návrhy:  
 
p. Alt: Na funkci neuvolněného místostarosty navrhuji pana RNDr. Tomáše Kytlíka. 
 
Ing. Bartoš: Na post neuvolněného místostarosty navrhuji Bc. Jana Šlaje. 
 
p. Kinský: V tuto chvíli máme opět dva kandidáty na pozici neuvolněného místostarosty. Dovolím si 
zopakovat jména, jsou to pan RNDr. Kytlík a pan Bc. Šlaj. Protože jsme si v předchozím jednání  
odsouhlasili volbu tajnou, poprosím předsedu návrhové a volební komise o vyhlášení volby 
neuvolněného místostarosty. Volba bude tajná. Pro urychlení věci budu jmenovat pány zastupitele dle 
abecedního pořádku k provedení volby. Poprosím pana Tomáše Alta jako prvního.      
 
Proběhla tajná volba neuvolněného místostarosty. 
 
 
p. Kinský: Požádám tímto předsedu návrhové a volební komise pana Viléma Drahoráda, aby nás 
seznámil s výsledkem tajné volby na funkci neuvolněného místostarosty města a počtem zvolených 
hlasů.   

 
ZM volí v souladu s § 84 odst. 2, písm. m) zákona č. 128/2000 Sb. o obcích neuvolněným 
místostarostou města pana RNDr. Tomáše Kytlíka. 
 
Usnesení bylo schváleno. 

 
p. Drahorád:  Pan Kytlík obdržel 12 hlasů, pan Šlaj 9 hlasů.    

 
 
p. Kinský: Děkuji. Dovolím si ze svého místa poblahopřát oběma zvoleným místostarostům. Budou mi 
pravou a levou rukou. O pořadí si rozhodnu sám, kdo bude jakou. Poprosím nyní i pana doktora 
Kytlíka, jestli by byl tak laskav a doplnil mě za předsednickým stolem. Děkuji mnohokrát. Děkuji i 
pánům zastupitelům za provedenou volbu, i když jsme zatím teprve v polovině.  
 
 

h) Volba ostatních členů rady 
 

p. Kinský: Nyní přistoupíme k volbě členů rady města na další volební období, která bude na základě 
již schváleného dnešního usnesení zastupitelstva města 7 členná, a to včetně starosty a obou 
místostarostů. Znamená to tedy, že provedeme volbu zbývajících čtyř členů. Volba členů rady města 
byla schválena jako tajná. Pořadí kandidátů pro hlasování o členech rady města není upraveno 
zákonem. Poprosím zastupitele města, aby nahlásili své návrhy. Pro zjednodušení budeme volit 
všechny zbývající čtyři členy naráz. Takže v tuto chvíli poprosím zastupitele o sdělení návrhů na 
zbývající čtyři členy rady města.         
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Dotazy: žádné 
 

Další návrhy:  
 
p. Žid: Na místa členů rady města navrhuji pány: Luboše Lercha, Jana Šlaje, Luboše Mottla a Viléma 
Drahoráda. 
 
pí Jelínková: Do rady města navrhuji tyto zastupitele: pana Šedu, paní Mlatečkovou, pana Musila a 
pana Jasníka. 
 

p. Kinský: Poprosil bych panu předsedu návrhové a volební komise, aby nám přečetl všechna jména 
kandidátů do rady města, kteří budou nyní voleni.   
 
p. Drahorád: Do rady města budou voleni tajnou volbou tito zastupitelé: pan Lerch, pan Šlaj, pan 
Mottl, pan Drahorád, pan Šeda, paní Mlatečková, pan Jasník a pan Musil.  
 
p. Kinský: Pouze pro zopakování ještě jednou. Volíme čtyři zbývající členy rady města. Máme v tuto 
chvíli osm kandidátů. Do rady města budou zvoleni kandidáti dle počtu hlasů, tzn., kteří se umístí i pro 
jednoduchost na prvních čtyřech místech dle sečtení návrhové a volební komise. Poprosím pana 
Tomáše Alta, aby šel jako první.  
 
Proběhla tajná volba členů rady města. 
 
p. Kinský: Požádám nyní předsedu návrhové a volební komise pana Viléma Drahoráda, aby nás 
seznámil s výsledkem tajné volby na členy rady města a počtem hlasů.   
 

 
ZM volí v souladu s § 84 odst. 2, písm. m) zákona č. 128/2000 Sb. o obcích další členy rady 
města pana Bedřicha Jasníka, pana MUDr. Milana Musila, paní Václavu Mlatečkovou a pana 
Ing. Vlastimila Šedu. 
 
Usnesení bylo schváleno. 

 
p. Drahorád: Pan Bedřich Jasník obdržel 13 hlasů, pan MUDr. Milan Musil 12 hlasů, paní Václava 
Mlatečková 11 hlasů a pan Ing. Vlastimil Šeda 11 hlasů.  
 
 
p. Kinský: Dovolte mi, abych poblahopřál právě zvoleným členům rady města, což bude po dobu čtyř 
let vlastně můj nejbližší spolupracující orgán. Tímto jim chci poblahopřát a poděkovat i všem 
zastupitelům, protože nejenom rada města rozhoduje o tom, co se ve městě bude dít, a jak se bude 
dít. Doufám, že nadále budeme spolupracovat tak úzce, jako jsme spolupracovali v zastupitelstvu 
předtím. Někteří jsou noví, takže se určitě velmi rychle do toho týmu zapracují a všech 21 nás bez 
toho, v jaké jsme pozici, bude pracovat ku prospěchu města jako takového.  
 

 

2) Zřízení finančního a kontrolního výboru 
 

a) Určení počtu členů finančního a kontrolního výboru 

p. Kinský: Podle § 117 odst. 2 a § 84 odst. 2 písm. l) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích ukládá 
povinnost zřídit finanční a kontrolní výbor, neboť funkční období výborů předchozího zastupitelstva 
zaniklo spolu se zánikem původního zastupitelstva. Zastupitelstvo určuje počet členů výborů, který 
musí být lichý, přičemž finanční a kontrolní výbor musí mít nejméně tři členy. Členy výborů mohou být 
členové zastupitelstva i jiné osoby, pouze předsedou výboru může být jen člen zastupitelstva. Členy 
finančního a kontrolního výboru nemůže být starosta, místostarosta, tajemník úřadu ani osoby 
zabezpečující rozpočtové a účetní práce na úřadu.  
Navrhuji, aby zastupitelstvo zřídilo finanční výbor tříčlenný. Kontrolní výbor z důvodu jeho 
maximálního plánovaného zapojení v komisích výběrových řízení navrhuji jako pětičlenný. 
 
Dotazy: žádné 
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Další návrhy: žádné 
 
 

ZM zřizuje finanční výbor s počtem tří členů.   
 
Pro: 21 - Alt, Bartoš, Drahorád, Forchová, Furdová, Jasník, Jelínková, Kameník, Kinský, Krejsa, Kytlík, Langr, Lerch, 

Mlatečková, Mottl, Musil, Šeda, Šlaj, Zakouřilová, Žid, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

 
ZM zřizuje kontrolní výbor s počtem pěti členů.   
 
Pro: 17 - Alt, Drahorád, Forchová, Jasník, Jelínková, Kameník, Kinský, Krejsa, Kytlík, Langr, Mlatečková, Mottl, Musil, Šeda,  

Zakouřilová, Žid, Žižková 
Proti: 4 – Bartoš, Furdová, Lerch, Šlaj 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 
 
b) Volba předsedy finančního výboru 

p. Kinský: Nestanoví-li zastupitelstvo jinak, probíhá volba předsedy finančního výboru veřejným 
hlasováním. Změnu hlasování musí schválit zastupitelstvo.  
 
Dotazy: žádné 
 
Další návrhy: žádné 
 
 

ZM schvaluje veřejný způsob volby předsedy finančního výboru.  
 
Pro: 21- Alt, Bartoš, Drahorád, Forchová, Furdová, Jasník, Jelínková, Kameník, Kinský, Krejsa, Kytlík, Langr, Lerch, 

Mlatečková, Mottl, Musil, Šeda, Šlaj, Zakouřilová, Žid, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 
 
p. Kinský: Současně bych chtěl požádat, aby i předseda kontrolního výboru byl zvolen stejným 
způsobem jako předseda finančního výboru. Poprosím předsedu návrhové komise, aby přečetl 
usnesení.   
 

 
ZM schvaluje veřejný způsob volby předsedy kontrolního výboru.  
 
Pro: 21- Alt, Bartoš, Drahorád, Forchová, Furdová, Jasník, Jelínková, Kameník, Kinský, Krejsa, Kytlík, Langr, Lerch, 

Mlatečková, Mottl, Musil, Šeda, Šlaj, Zakouřilová, Žid, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 
 
p. Kinský: Požádám členy zastupitelstva města o podání návrhu na funkci předsedy finančního 
výboru. 
 
Dotazy: žádné 
 
Další návrhy:  
 
RNDr. Kytlík: Navrhuji, aby předsedkyní finančního výboru se stala paní Iva Jelínková.  
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Ing. Bartoš: Navrhuji, aby předsedou finančního výboru byl vysokoškolský ekonom Ing. Mottl. 
 

 
ZM volí pana  Ing. Luboše Mottla předsedou finančního výboru s účinností od 10.11.2014. 
 
Pro: 8 - Bartoš, Drahorád, Furdová, Lerch, Šlaj, Zakouřilová, Žižková, Žid     
Proti: 11 – Alt,  Forchová, Jasník, Jelínková, Kameník, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, Musil, Šeda   
Zdržel se: 2 – Krejsa, Mottl 

Usnesení nebylo schváleno. 

 
 
ZM volí paní Ivu Jelínkovou předsedkyní finančního výboru s účinností od 10.11.2014. 
 
Pro: 11 – Alt,  Forchová, Jasník, Kameník, Kinský, Krejsa, Kytlík, Langr, Mlatečková, Musil, Šeda   
Proti: 6 - Bartoš, Drahorád, Furdová, Lerch, Šlaj, Žid     
Zdržel se: 4 – Jelínková, Mottl, Zakouřilová, Žižková 
Usnesení bylo schváleno. 

 
 

c) Volba předsedy kontrolního výboru 

p. Kinský: Nyní přistoupíme k volbě předsedy nebo předsedkyně kontrolního výboru. Volba bude opět 
provedena veřejným hlasováním. Poprosím přítomné zastupitele o přednesení návrhu na předsedu 
kontrolního výboru.   
 
Dotazy: žádné 
 
Další návrhy:  
 
p. Kameník: Na předsedu kontrolní výboru navrhuji paní Věru Žižkovou. 
 
p. Kinský: Poprosím o hlasování jediného návrhu, aby předsedkyní kontrolního výboru byla zvolena 
paní Věra Žižková.   
 
 

ZM volí paní Mgr. Věru Žižkovou předsedkyní kontrolního výboru s účinností od 10.11.2014. 
 
Pro: 19 - Alt, Bartoš, Drahorád, Forchová, Furdová, Jasník, Jelínková, Kameník, Kinský, Krejsa, Kytlík, Langr, Lerch, 

Mlatečková, Mottl, Musil, Šlaj, Zakouřilová, Žid 
Proti: 0 
Zdržel se: 2 – Šeda, Žižková 

Usnesení bylo schváleno. 

 
------------------------------------------------------ 
20:31 hodin odešel Ing. Bartoš a Bc. Šlaj 
------------------------------------------------------ 
zůstává 19 členů zastupitelstva a nadále zůstává zastupitelstvo města usnášeníschopné 
 
 

d) Volba členů finančního výboru 

p. Kinský: Metodické doporučení Ministerstva vnitra doporučuje, pokud se na ustavujícím zasedání 
zastupitelstva nepodaří usnést na volbě konkrétních osob na členy výboru, volí se později, ale 
současně pokud vzejdou návrhy, je možné zvolit členy jednotlivých výborů již na ustavujícím 
zasedání. Pokud je takový návrh na členy finančního výboru, prosím o přednesení návrhu.       
 
Dotazy: žádné 
 
Další návrhy:  
 
pí Jelínková: Dovoluji si navrhnout paní Ing. Lenku Forchovou a pana Ing. Matějuse. 
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ZM volí členy finančního výboru Ing. Lenku Forchovou a Ing. Miroslava Matějuse  s účinností 
od 10.11.2014.   
 
Pro: 12 - Alt, Jasník, Jelínková, Kameník, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, Musil, Šeda, Zakouřilová, Žižková 
Proti: 4 – Drahorád, Furdová, Lerch, Žid 
Zdržel se: 3 – Forchová, Krejsa, Mottl  
Nehlasoval: 2 – Bartoš, Šlaj 

Usnesení bylo schváleno. 

 
 

e) Volba členů kontrolního výboru 
 

p. Kinský: Ve volbě členů kontrolního výboru můžeme postupovat totožně jako u předešlé volby členů 
finančního výboru. Předchozím hlasováním jsme si odhlasovali, že členů kontrolního výboru 
s ohledem na vytíženost, kterou budeme na členech kontrolního výboru si žádat, protože naší 
představou je, aby se členové kontrolního výboru zúčastňovali výběrových řízení, která budou na 
Městě probíhat, doufejme. Prosím proto, pokud návrh je, tak o přednesení návrhu na členy kontrolního 
výboru.    
 
Dotazy: žádné 
 
Další návrhy:  
 
Mgr. Zižková: Navrhuji za členy kontrolního výboru paní Zakouřilovou, pana Fialu, paní Šabatkovou a 
pana Drahoráda. 
 
  

ZM volí členy kontrolního výboru Bc. Petru Zakouřilovou, paní Janu Šabatkovou, Mgr. 
Břetislava Fialu a pana Viléma Drahoráda s účinností od 10.11.2014.   
 
Pro: 16 - Alt, Forchová, Jasník, Jelínková, Kameník, Kinský, Kytlík, Langr, Lerch, Mlatečková, Mottl, Musil, Šeda, Zakouřilová, 

Žid, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 3 – Drahorád, Furdová, Krejsa 
Nehlasoval: 2 - Bartoš, Šlaj  

Usnesení bylo schváleno. 

 
p. Kinský: Gratuluji tímto členům nově zvoleného finančního a kontrolního výboru a přeji nám, mně, 
aby mi nešli moc po krku. A jim zase naopak, ať mi po krku jdou.  
 

 

3) Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí neuvolněných členů zastupitelstva města 
 
p. Kinský: Pokud má dojít k přiznání odměn neuvolněným členům zastupitelstva již ode dne 
ustavujícího zasedání, je třeba, aby zastupitelstvo o tomto rozhodlo. Na základě nařízení vlády č. 
459/2013 Sb., kterým se mění nařízení vlády č. 37/2003 Sb., o odměnách za výkon funkce členům 
zastupitelstev, ve znění pozdějších předpisů činí výše odměny za výkon funkce neuvolněnému členu 
zastupitelstva až 400 Kč a příplatek podle počtu obyvatel poskytnutý k odměně až do výše 260 Kč. 
Celkem tedy lze stanovit měsíční odměnu neuvolněným zastupitelům, kteří současně nevykonávají 
funkci radního a předsedy výboru částku ve výši 660 Kč.   
 
------------------------------------------------------------ 
20:41 hodin odešla paní Furdová a Ing. Lerch 
------------------------------------------------------------ 
zůstává 17 členů zastupitelstva a nadále zůstává zastupitelstvo města usnášeníschopné 
 
Dotazy: žádné 
 
Další návrhy: žádné 
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p. Kinský: Dovolil bych si zahájit hlasování o odměnách pro neuvolněné zastupitele. 
 
Tímto usnesením neodhlasujeme pouze odměny zastupitelům, ale tímto usnesením, které bude 
předneseno, odsouhlasíme i odměny neuvolněným členům rady, neuvolněným členům zastupitelstva, 
kteří jsou předsedy výborů a komisí a rady města.  
 

 
ZM stanoví podle ust. § 72, § 77 odst. 3 písm. b) a § 84 odst. 2 písm. n) zák. č. 128/2000 
Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů a v souladu s nařízením vlády č. 37/2003 Sb., o 
odměnách za výkon funkce členům zastupitelstev, ve znění pozdějších předpisů výši 
měsíčních odměn poskytovaných neuvolněným členům zastupitelstva města podle 
předloženého návrhu za výkon funkce řadového člena zastupitelstva města v maximální výši 
uvedené ve sl. č.  12 a sl. č. 13 v příloze č. 1 k nařízení  vlády č. 37/2003 Sb., o odměnách 
za výkon funkce členům zastupitelstev, v aktuálně platném znění, s účinností od 10.11.2014. 
 
Pro: 16 - Alt, Drahorád, Forchová, Jasník, Jelínková, Kameník, Kinský, Krejsa, Kytlík, Langr, Mlatečková, Musil, Šeda, 

Zakouřilová, Žid, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 1 - Mottl 
Nehlasoval: 4 - Bartoš, Furdová, Lerch, Šlaj 

Usnesení bylo schváleno. 

 
 
ZM stanoví podle ust. § 72, § 77 odst. 3 písm. b) a § 84 odst. 2 písm. n) zák. č. 128/2000 
Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů a v souladu s nařízením vlády č. 37/2003 Sb., o 
odměnách za výkon funkce členům zastupitelstev, ve znění pozdějších předpisů výši 
měsíčních odměn poskytovaných neuvolněným členům zastupitelstva města podle 
předloženého návrhu za výkon funkce neuvolněného místostarosty v maximální výši 
uvedené ve sl. 6 a sl. č. 8 citovaného nařízení vlády s účinností od 10.11.2014. 
 
Pro: 15 - Alt, Drahorád, Forchová, Jasník, Jelínková, Kameník, Kinský, Krejsa, Langr, Mlatečková, Musil, Šeda, Zakouřilová, 

Žid, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 2  - Mottl, Kytlík 
Nehlasoval: 4 - Bartoš, Furdová, Lerch, Šlaj 

Usnesení bylo schváleno. 

 
 
ZM stanoví podle ust. § 72, § 77 odst. 3 písm. b) a § 84 odst. 2 písm. n) zák. č. 128/2000 
Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů a v souladu s nařízením vlády č. 37/2003 Sb., o 
odměnách za výkon funkce členům zastupitelstev, ve znění pozdějších předpisů výši 
měsíčních odměn poskytovaných neuvolněným členům zastupitelstva města podle 
předloženého návrhu za výkon funkce člena rady v maximální výši uvedené ve sl. č. 9 
citovaného nařízení vlády s účinností od 10.11.2014. 
 
Pro: 16 - Alt, Drahorád, Forchová, Jasník, Jelínková, Kameník, Kinský, Krejsa, Kytlík, Langr, Mlatečková, Musil, Šeda,  

Zakouřilová, Žid, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 1 - Mottl 
Nehlasoval: 4 - Bartoš, Furdová, Lerch, Šlaj 

Usnesení bylo schváleno. 

 
 
ZM stanoví podle ust. § 72, § 77 odst. 3 písm. b) a § 84 odst. 2 písm. n) zák. č. 128/2000 
Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů a v souladu s nařízením vlády č. 37/2003 Sb., o 
odměnách za výkon funkce členům zastupitelstev, ve znění pozdějších předpisů výši 
měsíčních odměn poskytovaných neuvolněným členům zastupitelstva města podle 
předloženého návrhu za výkon funkce předsedy výboru zastupitelstva nebo komise rady v 
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maximální výši uvedené ve sl. 10 citovaného nařízení vlády, s účinností od  l. dne měsíce 
následujícího po jeho zvolení nebo jmenování. 
 
Pro: 15 - Alt, Drahorád, Forchová, Jasník, Kameník, Kinský, Krejsa, Kytlík, Langr, Mlatečková, Musil, Šeda,  Zakouřilová, Žid, 

Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 2  - Jelínková, Mottl  
Nehlasoval: 4 - Bartoš, Furdová, Lerch, Šlaj 

Usnesení bylo schváleno. 

 
 
ZM stanoví podle ust. § 72, § 77 odst. 3 písm. b) a § 84 odst. 2 písm. n) zák. č. 128/2000 
Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů a v souladu s nařízením vlády č. 37/2003 Sb., o 
odměnách za výkon funkce členům zastupitelstev, ve znění pozdějších předpisů výši 
měsíčních odměn poskytovaných neuvolněným členům zastupitelstva města podle 
předloženého návrhu za výkon funkce člena výboru zastupitelstva, komise rady nebo 
zvláštního orgánu v max. výši uvedené v sl. 11 citovaného nařízení vlády, s účinností od 1. 
dne měsíce následujícího po jeho zvolení nebo jmenování. 
 
Pro: 15 - Alt, Drahorád, Forchová, Jasník, Jelínková, Kameník, Kinský, Krejsa, Kytlík, Langr, Mlatečková, Musil, Šeda, Žid, 

Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 2  - Mottl, Zakouřilová  
Nehlasoval: 4 - Bartoš, Furdová, Lerch, Šlaj 

Usnesení bylo schváleno. 

 
 
ZM stanoví podle ust. § 72, § 77 odst. 3 písm. b) a § 84 odst. 2 písm. n) zák. č. 128/2000 
Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů a v souladu s nařízením vlády č. 37/2003 Sb., o 
odměnách za výkon funkce členům zastupitelstev, ve znění pozdějších předpisů výši 
měsíčních odměn poskytovaných neuvolněným členům zastupitelstva města podle 
předloženého návrhu při souběhu výkonu dvou nebo více funkcí se odměna neuvolněnému 
členu zastupitelstva poskytne jako součet zastupitelstvem stanovených odměn za výkon 
jednotlivých funkcí (příplatek podle počtu obyvatel se poskytne pouze jednou). 
 
Pro: 15 - Alt, Drahorád, Forchová, Jasník, Jelínková, Kameník, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, Musil, Šeda, Zakouřilová, Žid, 

Žižková 
Proti: 1 -  Krejsa 
Zdržel se: 1 - Mottl  
Nehlasoval: 4 - Bartoš, Furdová, Lerch, Šlaj 

Usnesení bylo schváleno. 

 
 
ZM stanoví podle ust. § 72, § 77 odst. 3 písm. b) a § 84 odst. 2 písm. n) zák. č. 128/2000 
Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů a v souladu s nařízením vlády č. 37/2003 Sb., o 
odměnách za výkon funkce členům zastupitelstev, ve znění pozdějších předpisů výši 
měsíčních odměn poskytovaných neuvolněným členům zastupitelstva města podle 
předloženého návrhu v případě nastoupení náhradníka na uvolněný mandát náleží odměna 
za výkon neuvolněného člena zastupitelstva od 1. dne měsíce následujícího po vzniku 
mandátu, v případě personální změny v obsazení jednotlivých funkcí náleží odměna od 
1. dne měsíce následujícího po zvolení nebo jmenování člena zastupitelstva do příslušné 
funkce. 
 
Pro: 16 - Alt, Drahorád, Forchová, Jasník, Jelínková, Kameník, Kinský, Krejsa, Kytlík, Langr, Mlatečková, Musil, Šeda,  

Zakouřilová, Žid, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 1 - Mottl 
Nehlasoval: 4 - Bartoš, Furdová, Lerch, Šlaj 

Usnesení bylo schváleno. 
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4) Smlouva o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního prostředí ČR 
 
p. Kinský: Poprosím paní JUDr. Jana Blezzardovou, aby nás s následujícím bodem seznámila.  
 
JUDr. Blezzardová: Dovolte mi, abych se představila těm, kteří mne neznají. Jmenuji se Jana 
Blezzardová a jsem vedoucí odboru správy majetku města. Požádala jsem zastupitelstvo, aby vzalo 
tento bod na jednání, poněvadž v rámci schválené dotace ze Státního fondu životního prostředí jsme 
3.11.2014 obdrželi informaci a zároveň žádost, že je třeba bez zbytečného odkladu projednat smlouvu 
o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního prostředí, která se týká části této dotace, zbývající 
část dotace bude prostřednictvím fondu poskytnuta z fondu Evropské unie. Nyní je ke schválení a 
projednání předložena smlouva o poskytnutí dotace ve výši 97.284 Kč. Jedná se o dotaci na systém 
pro separaci a svoz biologicky rozložitelných odpadů na území města Kostelec nad Orlicí. Jde o nákup 
svozového vozidla a 4 kontejnerů a mobilního štěpkovače. Celková výše dotace prostřednictvím 
Státního fondu životního prostředí by měla činit 1.751.112 Kč.      
 
Ing. Šeda: Kolik my doplácíme?   
 
JUDr. Blezzardová: Teď nevím přesně. Radní obdrželi mnou předloženou předlohu, kde se zbytek 
prostředků dával na vědomí na dofinancování. Já se myslím, že tam bylo 700. - 750.tis. Kč naše 
dofinancování. Je to z kapitoly 41, rozpočet technických služeb - organizační složky.   
 
Ing. Šeda: Do kdy to musíme schválit? 
 
JUDr. Blezzardová: 5.12.2014 to musí být zpět odeslané, musí to být v Praze.  
 
Ing. Šeda: Mohu se k této věci zeptat bývalé vedoucí technických služeb? To se jedná o poskytnutí 
dotace, jak se projednávala už na radě města asi před dvěma měsíci? O co tam jde?  
 
pí Tarkowska: Já jsem to celé neslyšela, protože jsem byla v zadu. Ale zřejmě se jedná o dotaci na ... 
 
JUDr. Blezzardová: Já jsem říkala, že se jedná o svozové vozidlo na svoz kontejnerů na biologický 
odpad na bioodpad a mobilní štěpkovač. Je to ono, co se projednávalo v radě, určitě.    
 
pí Tarkowska: Projednávalo se to v radě, kde se odsouhlasilo sepsání smlouvy s výhercem 
výběrového řízení, ale výběrová komise nedoporučila uzavření, to celé výběrové řízení se zrušilo. 
 
JUDr. Blezzardová: Rada sice odsouhlasila uzavření smluv, ale celá zakázka kompletně včetně 
nabídek se odesílala na stanovisko na Státní fond životního prostředí a na Ministerstvo pro místní 
rozvoj, aby nám dali stanovisko k tomu, jestli tam bylo všechno v pořádku, protože tam byli nějaké 
pochybnosti, které byly konzultovány se všemi zastupiteli celkem obšírně. Tak jsme tedy toto odeslali 
a po vydání stanoviska, kde v podstatě nám ministerstvo napsalo, že si myslí, že je to v pořádku, a 
kde Státní fond životního prostředí sice konstatoval, že ano, že hodnota pro veřejnou zakázku nebyla 
stanovena správně, ale že vzhledem k tomu, že náš faktický postup pro zakázku tady toho rozsahu 
splňuje náležitosti pro zakázky vyšší kategorie, že nebude stanovena korekce. Což znamená, že by to 
nemělo mít vliv na výši poskytnuté dotace, poněvadž ten postup byl dodržen. Oni pro zakázky tady 
toho rozsahu vyžadují, ta pravidla stanovují, že by se měli oslovit nejméně tři dodavatelé. Měla by být 
lhůta pro podání nabídek tuším 14-15 dní. U nás ta pravidla ve směrnici jsou přísnější, pro zakázku 
vyšší kategorie, takže v zakázkách, kde se oslovovalo více než 5 dodavatelů, myslím, že pro jednu 
část dokonce 8, viselo to 15 dní na profilu zadavatele. Takže ve skutečnosti tam všechny byly a tady 
Státní fond životního prostředí a Ministerstvo pro místní rozvoj, který je metodickým orgánem pro 
zadávání veřejných zakázek, tak konstatovali, že je to v pořádku a z fondu nám doporučovali 
pokračovat v administraci zakázky, takže se pokračovalo.  
 
p. Jelínková: Já bych se chtěla zeptat – konzultace se všemi zastupiteli. Dovoluji si sdělit, že jsem   
buď byla nepřítomna, nebo to se mnou nikdo nekonzultoval. To byla první věc, kterou chci oponovat, 
že o tom nic nevím. Druhá věc je, my už nějaké vozidlo máme vybrané? Už byla poptávka a zakázka 
a my už dostaneme nějaké vozidlo do technických služeb? 
 
JUDr. Blezzardová: Nebyla poptávka, ale proběhla veřejná zakázka s vyvěšením na softendru. Pro 
vozidlo bylo osloveno asi 8 firem a pro štěpkovač asi 5-6.  
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pí Jelínková: Mohu se zeptat na vítěznou firmu, která nám dodá vozidlo? 
 
JUDr. Blezzardová: Fornal trading.  
 
pí Jelínková: Fa René?  
 
JUDr. Blezzardová: Fornal trading.  
 
pí Jelínková: S Mercedesem René to nemá nic společného?  
 
p. Tarkowsky: Má, sídlí na stejné adrese.  
 
pí Jelínková: Zajímavé. 
   
p. Kinský: Nebyl jsem členem rady, nebyl jsem přítomen jednání rady, protože jsem nebyl ani členem 
rady ani zastupitelem, který by měl právo zúčastnit se jednání rady, nebyl jsem předsedou finančního 
ani kontrolního výboru. Současně jsem byl zastupitel, asi jsem s největší pravděpodobností byl tehdy 
také nemocen nebo trpěl hluchotou, protože si nevzpomínám, že by se mnou kdo vůbec kdy 
konzultoval cokoliv, natož nákup nějakého vozidla. Pokud to bylo na posledním zastupitelstvu, tak tam 
jsem byl omluven a nebyl jsem a je to v tomto směru zcela zbytečné. Abych pravdu řekl, jelikož se 
jedná o rozhodnutí rady víceméně a bývalého zastupitelstva a zásadní členové rady už zasedání 
ustavujícího zastupitelstva opustili, tak já v tuto chvíli objektivně nevím, jak hlasovat. Víme, že jsme 
v určitém časovém presu. Pokud neodsouhlasíme, dotace s největší 100 % pravděpodobností nebude 
poskytnuta.  
 
JUDr. Blezzardová: Máte pravdu.  
 
p. Krejsa: Mezi námi tady nesedí žádný bývalý člen rady, který by nám k tomu mohl něco říct? 
 
Ing. Mottl: Je to přesně tak, jak paní doktorka říkala. 
 
JUDr. Blezzardová: Já se omlouvám, teď si nejsem úplně jista, jestli jsem mluvila o zastupitelích 
nebo o radních. 
 
p. Kinský: Mluvila jste o zastupitelích, pro mne je to informace zcela nová.  
 
JUDr. Blezzardová: Tak to se omlouvám. Radní obdrželi obsáhlé e-maily, co se týče této věci. Radní 
o tomto byli informováni, pan Ing. Langr, pan Ing. Mottl a myslím si, že i pan Ing. Šeda byli adresáty té 
komunikace.   
 
Ing. Šeda: Po 8.12.2014 to odejít nelze? To víme 100% prosím?    
 
JUDr. Blezzardová: Taková je informace z fondu. Oni nám neprodlouží ten termín. Mají proces 
akcelerace a oni potřebují do konce roku čerpat.  
 
pí Jelínková: V případě, že bychom zítra vyvěsili svolání mimořádného zastupitelstva pouze k tomuto 
bodu. Musí to viset 7 dní. Sešli bychom se k tomu, abychom to mohli odsouhlasit a mezi tím bychom 
zjistili, o co vlastně jde.   
 
p. Kinský: Radou to prošlo, radou to bylo odsouhlaseno. Tudíž já bych dal hlasovat, a je to na 
svědomí každého z nových zastupitelů, jak se k tomu postaví.   
 
p. Krejsa: Je tam asi 8 stránek různých sankcí, co musíme udělat, než to uděláme správně. Já teď za 
sebe nevím, jestli to dělám správně, potřeboval bych více podkladů a možná dva dni času.  
 
p. Kinský: Pokud je to technicky možné, neodsouhlasíme tento bod na dnešním zasedání a poprosím 
tedy, aby došlo ke svolání mimořádného zasedání nového zastupitelstva, které bude řádně 
informováno tak, aby mohlo s plným vědomím a svědomím odsouhlasit příslušný bod, který nám byl 
předložen k jednání. 
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JUDr. Blezzardová: Paní kolegyně mne upozornila na to, že jsou uzavřeny kupní smlouvy na obě 
části zakázky. 
 
p. Kinský: Takže my máme kupní smlouvu, aniž by bylo odsouhlaseno, zdali dotace ano či ne.   
 
JUDr. Blezzardová: Rada města odsouhlasila kupní smlouvy.  
 
p. Kinský: Takže nyní požádám zkušenější, jak si s takovým oříškem poradit. Máme podepsané 
kupní smlouvy, máme vše odsouhlaseno bývalou radou a přesto, přese všechno jsou o věci 
pochybnosti.    
 
p. Krejsa: To znamená, pokud máme ještě nějaký čas, mělo by se prověřit, jestli to co uzavřela rada 
města bývalého vedení města je v pořádku či nikoliv. Jestli to není v pořádku, tak jsou různé postupy, 
jak to zjistit.   
 
Ing. Šeda: Samozřejmě nám to musí vedoucí ze správy majetku říct, jestli nám nehrozí další sankce 
za to, že jsou již podepsány kupní smlouvy, ze kterých vychází nějaká povinnost. Když teď budeme 
odkládat to rozhodnutí, tak nevystavujeme se riziku vyplývajících ze sankcí z případných kupních 
smluv? 
 
JUDr. Blezzardová: Zastupitelstvo má rozhodovat o tom, jestli přijmeme dotaci ze Státního fondu 
životního prostředí. Zastupitelstvo nerozhoduje o tom, jestli oni nám mají plnit ty smlouvy nebo jestli 
my budeme to plnění přijímat.  
 
RNDr. Kytlík: Pokud zastupitelstvo odmítne přijetí dotace, tak nám nehrozí žádná sankce ze strany 
těch uchazečů vybraných za to, že my to plnění smluv nenaplníme?      
 
JUDr. Blezzardová: My bychom ho měli naplnit. Pane doktore, já asi úplně nerozumím otázce, ale 
kupní smlouvy jsou koncipovány tak, že my máme možnost odstoupit od nich, pokud nezískáme 
dotaci, ale nekryje se to s tím, pokud ji nezískáme vlastním zaviněním, protože ji odmítneme, což je 
logické, protože my bychom zmařili účel té smlouvy. Pokud dotaci nezískáme z nějakého důvodu, 
proto my jsme kryti, pokud by nám ta dotace nebyla přiznána z nějakého – prostě on si to rozmyslel, 
něco se stalo, nějaká vyšší moc. Ale pokud my jsme účelově podepsali kupní smlouvy a nechali 
druhou stranu v dobré víře, ty smlouvy už byly schváleny radou, netuším přesně kdy, takže 
předpokládám, že i dodavatelé se chystají nám ty předměty dodat, takže si myslím, že bychom je 
musely odebrat. Byli by úspěšní, pokud by se domáhali plnění z naší strany. Dodat a zaplatit a je 
jedno, kde na to vezmeme, jestli na tu dotaci budeme mít nebo jestli ji nebudeme mít. 
 
RNDr. Kytlík: Ano, to znamená, že je jedno, jakým způsobem zastupitelstvo rozhodne, protože z těch 
kupních smluv vyplývá, že i když se postavíme proti přijetí dotace, tak z podmínek kupní smlouvy nám 
vyplývá, že to celé zaplatíme z vlastních prostředku.  
 
JUDr. Blezzardová: To nám obecně vyplývá z našeho právního řádu, že pokud to zmaříme my našim 
úmyslným jednáním naplnění té smlouvy, tak druhá strana to může vymáhat. 
 
p. Krejsa: Chápu to tak, že máme dvě věci – uzavřenou kupní smlouvu, kterou když odmítneme, tak z 
ní vyplývají sankce. A na druhou stranu máme žádost o dotaci z ministerstva s tím, že pokud 
neuzavřeme to výběrové řízení, které může napadnout v tu chvíli kterýchkoliv z těch jiných uchazečů, 
protože tam určitě běží nějaké lhůty.  
 
JUDr. Blezzardová: Ta lhůta pro podání námitek již uplynula. Před uplynutím lhůty se neuzavírá 
smlouva. 
 
p. Krejsa: Nehrozí nám to, že by jiný uchazeč napadl naše rozhodnutí a ministerstvo by pak zjistilo, 
že jsme uzavřeli smlouvu špatně nebo celé výběrové řízení špatně a dá nám k tomu, že kromě toho, 
že vrátíme dotaci  ještě sankce. To nehrozí?    
 
JUDr. Blezzardová: Stoprocentně to tvrdit nemohu, ale vzhledem k tomu, že byla poskytnuta lhůta na 
námitky, žádný z uchazečů nepodal námitky a podnět k tomu, aby mohli podávat podnět na Úřad pro 
ochranu hospodářské soutěže, aby podali námitky v zadávacím řízení. Pokud by se kdokoliv 
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z uchazečů měl bránit, tak se bude bránit už po oznámení výsledků. Já to nemohu stoprocentně 
vyloučit, že nám nic nehrozí. Jediné co v tom přibylo, tak bylo oznámení výsledků a oznámení lhůty na 
námitky. Ta předchozí část odešla kompletně nakopírovaná na oba dva tyto orgány. Pochybuji, že by 
Státní fond životního prostředí poté, co prověřil zadávací řízení, že by najednou konstatoval – my jsme 
se spletli a my jsme přece jenom našli chybu v tom, co jsme už kontrolovali. Ale stoprocentně to 
pochopitelně tvrdit nemohu.     
 
p. Krejsa: Určitě znáte obsah té kupní smlouvy na ty vozidla. Jaká nám tam hrozí sankce, když 
odstoupíme od smlouvy? 
 
JUDr. Blezzardová: Bez sankcí můžeme odstoupit z předem dohodnutých důvodů. Z hlavy Vám je 
skutečně neřeknu, protože nazpaměť tu smlouvu neznám. Jsou tam důvody, ze kterých my můžeme 
odstoupit bez nějaké sankce. Pak zase pokud bychom chtěli nějakým způsobem neplnit smlouvu, tak 
pochopitelně nastupuje naše odpovědnost za škodu, kterou my jsme způsobili někomu, kdo jednal 
v dobré víře. To znamená, že pokud s někým uzavřete kupní smlouvu, tak on pravděpodobně jedná 
v dobré víře, že od něho chcete za nějakou cenu koupit. To ale není smluvní sankce, ale obecná 
odpovědnost.  
 
p. Krejsa: Když za osm dní svoláme zastupitelstvo, vy nám připravíte podklady, tak jsme schopni 
rozhodnout, tak abychom město nepoškodili?    
 
pí Jelínková: Takže svoláme mimořádné zastupitelstvo k tomuto bodu, kde budeme rozhodovat o 
tom, zda přijmeme dotaci nebo nepřijmeme. Budeme okamžitě vědět víc, nezpůsobíme tím městu 
škodu, pouze odsuneme termín o týden.     
 
JUDr. Blezzardová: Předpokládám, že by to tak mělo být. Do toho 5.12.2014 by se to mělo stihnout.  
 
pí Jelínková: Požádám pana starostu, zda by mohl svolat mimořádné zastupitelstvo v určeném 
termínu tak, abychom splnili všechny lhůty a mohli bychom se mimořádně sejít kvůli tomuto bodu. 
 
p. Kinský: Odkládáme usnesení k tomuto bodu na mimořádné zasedání, které bude ve středu příští 
týden 19.11.2014. Úkolem pro všechny zastupitele nově zvoleného zastupitelstva je, aby byli 
s materiálem seznámeni v příslušném rozsahu, čímž neohrozíme schválení přijetí příslušné dotace, 
protože bude včas podána. Je to tak, paní doktorko?  
 
JUDr. Blezzardová: Mělo by se to stihnout. 
 
p. Kinský: Tímto jsme vyčerpali všechny body tohoto ustavujícího zasedání a chci se zeptat, zdali 
mají někteří ze zastupitelů či milého publika, které ještě zbylo, zdali má nějaký dotaz či připomínku.  
 
Mgr. Žižková: Já bych navrhovala radě, aby vypracovala jakýsi plán investic a cílů, kterých chce 
v tomto volebním období dosáhnout, abychom věděli, jakým směrem město bude dál postupovat. 
Hlavní úkoly investicí, které budou. Takže navrhuji usnesení, že ZM ukládá radě města vypracovat 
plán nejdůležitějších investic, které budou realizovány ve volebním období 2014-2018. Termín 
předložení navrhuji příští zastupitelstvo, které bude v prosinci. 
 
p. Kinský: Já si vzpomínán, že toto usnesení jste přednesla úplně stejné a nějak to čtyři roky trvalo. 
Ničeho jsme se nedoslechli a po nás to chcete za měsíc. 
 
Mgr. Žizková: Já si myslím, že to bylo ve volebních programech a nebude to problém vypracovat, 
alespoň rámcově.         
 
 

ZM ukládá radě města vypracovat plán nejdůležitějších investic, které budou ve volebním 
období 2014-2018 realizovány. Termín do konce ledna 2015.        
 
Pro: 17 - Alt, Drahorád, Forchová, Jasník, Jelínková, Kameník, Kinský, Krejsa, Kytlík, Langr, Mlatečková, Mottl, Musil, Šeda, 

Zakouřilová, Žid, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0   
Nehlasoval: 4 - Bartoš, Furdová, Lerch, Šlaj 
Usnesení bylo přijato. 
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p. Kinský: Děkuji za trpělivost, zastupitelům děkuji za to, že zvolili, tak, jak zvolili a od teď nás čeká 
čtyři roky práce. Přejte mi vše nejhorší, děkuji Vám mockrát, díky.  
 
 
Jednání zastupitelstva města bylo ukončeno v pondělí 10. listopadu 2014 ve 21:23 hodin. 
 
 
 
 
 
František Kinský 
starosta města 
 
 
 
 

zapsala: Ivana Hrabinová 
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USNESENÍ 
č. ZM 1/2014 

ze zasedání Zastupitelstva města Kostelec nad Orlicí konaného 
v pondělí 10. listopadu 2014 v sálu SK Rabštejn v Kostelci nad Orlicí. 

 
 

Zastupitelstvo města 

 

1. schvaluje 
a) návrhovou a volební komisi ve složení pan Vilém Drahorád jako předseda, paní Ing. 

Lenka Forchová a pan Bedřich Jasník jako členové. 

b) v souladu s § 104 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb. o obcích zvolení dvou místostarostů. 

c) tajný způsob volby starosty, místostarostů a členů rady města. 

d) veřejný způsob volby předsedy finančního výboru. 

e) veřejný způsob volby předsedy kontrolního výboru. 

 

2. stanovuje 

a) v souladu s § 84 odst. 2 písm. m) zákona č. 128/2000 Sb. o obcích počet členů rady 

města na 7. 

 

3. volí 

a) v souladu s § 84 odst. 2, písm. m) zákona č. 128/2000 Sb. o obcích starostou města 

pana Františka Kinského. 

b) v souladu s § 84 odst. 2, písm. m) zákona č. 128/2000 Sb. o obcích uvolněným 

místostarostou města pana Ing. Tomáše Langra. 

c) v souladu s § 84 odst. 2, písm. m) zákona č. 128/2000 Sb. o obcích neuvolněným 

místostarostou města pana RNDr. Tomáše Kytlíka. 

d) v souladu s § 84 odst. 2, písm. m) zákona č. 128/2000 Sb. o obcích další členy rady 

města pana Bedřicha Jasníka, pana MUDr. Milana Musila, paní Václavu Mlatečkovou a 

pana Ing. Vlastimila Šedu. 

e) paní Ivu Jelínkovou předsedkyní finančního výboru s účinností od 10.11.2014. 

f) paní Mgr. Věru Žižkovou předsedkyní kontrolního výboru s účinností od 10.11.2014. 

g) členy finančního výboru Ing. Lenku Forchovou a Ing. Miroslava Matějuse  s účinností od 

10.11.2014.   

h) členy kontrolního výboru Bc. Petru Zakouřilovou, paní Janu Šabatkovou, Mgr. Břetislava 

Fialu a pana Viléma Drahoráda s účinností od 10.11.2014.   

 

4. určuje 

a) v souladu s § 84 odst. 2 písm. k) zákona č. 128/2000 Sb. o obcích, že pro výkon funkce 

starosty a jednoho místostarosty města budou členové zastupitelstva dlouhodobě 

uvolněni a jedna funkce místostarosty města bude člen zastupitelstva neuvolněn. 

 

5. zřizuje 

a) finanční výbor s počtem tří členů.   

b) kontrolní výbor s počtem pěti členů.   
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6. stanoví 

a) podle ust. § 72, § 77 odst. 3 písm. b) a § 84 odst. 2 písm. n) zák. č. 128/2000 Sb., o 

obcích, ve znění pozdějších předpisů a v souladu s nařízením vlády č. 37/2003 Sb., o 

odměnách za výkon funkce členům zastupitelstev, ve znění pozdějších předpisů výši 

měsíčních odměn poskytovaných neuvolněným členům zastupitelstva města podle 

předloženého návrhu za výkon funkce řadového člena zastupitelstva města v maximální 

výši uvedené ve sl. č.  12 a sl. č. 13 v příloze č. 1 k nařízení  vlády č. 37/2003 Sb., o 

odměnách za výkon funkce členům zastupitelstev, v aktuálně platném znění, s účinností 

od 10.11.2014. 

b) podle ust. § 72, § 77 odst. 3 písm. b) a § 84 odst. 2 písm. n) zák. č. 128/2000 Sb., o 

obcích, ve znění pozdějších předpisů a v souladu s nařízením vlády č. 37/2003 Sb., o 

odměnách za výkon funkce členům zastupitelstev, ve znění pozdějších předpisů výši 

měsíčních odměn poskytovaných neuvolněným členům zastupitelstva města podle 

předloženého návrhu za výkon funkce neuvolněného místostarosty v maximální výši 

uvedené ve sl. 6 a sl. č. 8 citovaného nařízení vlády s účinností od 10.11.2014. 

c) podle ust. § 72, § 77 odst. 3 písm. b) a § 84 odst. 2 písm. n) zák. č. 128/2000 Sb., o 

obcích, ve znění pozdějších předpisů a v souladu s nařízením vlády č. 37/2003 Sb., o 

odměnách za výkon funkce členům zastupitelstev, ve znění pozdějších předpisů výši 

měsíčních odměn poskytovaných neuvolněným členům zastupitelstva města podle 

předloženého návrhu za výkon funkce člena rady v maximální výši uvedené ve sl. č. 9 

citovaného nařízení vlády s účinností od 10.11.2014. 

d) podle ust. § 72, § 77 odst. 3 písm. b) a § 84 odst. 2 písm. n) zák. č. 128/2000 Sb., o 

obcích, ve znění pozdějších předpisů a v souladu s nařízením vlády č. 37/2003 Sb., o 

odměnách za výkon funkce členům zastupitelstev, ve znění pozdějších předpisů výši 

měsíčních odměn poskytovaných neuvolněným členům zastupitelstva města podle 

předloženého návrhu za výkon funkce předsedy výboru zastupitelstva nebo komise rady 

v maximální výši uvedené ve sl. 10 citovaného nařízení vlády, s účinností od  l. dne 

měsíce následujícího po jeho zvolení nebo jmenování. 

e) podle ust. § 72, § 77 odst. 3 písm. b) a § 84 odst. 2 písm. n) zák. č. 128/2000 Sb., o 

obcích, ve znění pozdějších předpisů a v souladu s nařízením vlády č. 37/2003 Sb., o 

odměnách za výkon funkce členům zastupitelstev, ve znění pozdějších předpisů výši 

měsíčních odměn poskytovaných neuvolněným členům zastupitelstva města podle 

předloženého návrhu za výkon funkce člena výboru zastupitelstva, komise rady nebo 

zvláštního orgánu v max. výši uvedené v sl. 11 citovaného nařízení vlády, s účinností od 

1. dne měsíce následujícího po jeho zvolení nebo jmenování. 

f) podle ust. § 72, § 77 odst. 3 písm. b) a § 84 odst. 2 písm. n) zák. č. 128/2000 Sb., o 

obcích, ve znění pozdějších předpisů a v souladu s nařízením vlády č. 37/2003 Sb., o 

odměnách za výkon funkce členům zastupitelstev, ve znění pozdějších předpisů výši 

měsíčních odměn poskytovaných neuvolněným členům zastupitelstva města podle 

předloženého návrhu při souběhu výkonu dvou nebo více funkcí se odměna 

neuvolněnému členu zastupitelstva poskytne jako součet zastupitelstvem stanovených 

odměn za výkon jednotlivých funkcí (příplatek podle počtu obyvatel se poskytne pouze 

jednou). 

g) podle ust. § 72, § 77 odst. 3 písm. b) a § 84 odst. 2 písm. n) zák. č. 128/2000 Sb., o 

obcích, ve znění pozdějších předpisů a v souladu s nařízením vlády č. 37/2003 Sb., o 

odměnách za výkon funkce členům zastupitelstev, ve znění pozdějších předpisů výši 

měsíčních odměn poskytovaných neuvolněným členům zastupitelstva města podle 
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předloženého návrhu v případě nastoupení náhradníka na uvolněný mandát náleží 

odměna za výkon neuvolněného člena zastupitelstva od 1. dne měsíce následujícího po 

vzniku mandátu, v případě personální změny v obsazení jednotlivých funkcí náleží 

odměna od 1. dne měsíce následujícího po zvolení nebo jmenování člena zastupitelstva 

do příslušné funkce. 

 

7. ukládá 

a) radě města vypracovat plán nejdůležitějších investic, které budou ve volebním období 

2014-2018 realizovány. Termín do konce ledna 2015.        

 

 

 

 

František Kinský 
starosta města 
 
 
 

Dne . listopadu 2014, Kostelec nad Orlicí 

 

 

 

 

Ověřovatelé: ..............................................................  (Bc. Petra Zakouřilová) 

 

 

 

 
…..........................................................  (Tomáš Alt) 

 


